

Certified translation from the German language

Articles of Association

Company name, registered office

- (1) The name of the Company shall be:

ARTENWERK GmbH.

- (2) The registered office of the Company shall be in Seelze, Germany.

Article 2

Object of the Company

- (1) The object of the Company is the manufacture of cosmetic products, the distribution of make-up articles, the design, creation and production of masks and special effects, the provision of decoration services and figure design including all activities pertaining thereto.
- (2) The Company may acquire and represent other companies of the same or a similar kind nature and invest in such companies and may also establish branches.

Article 3

Commencement and Duration

- (1) The Company shall be formed for an indefinite period.
- (2) The Company shall commence with the registration in the Commercial Register. In the internal relationship, it shall already commence today.

Article 4

Financial Year

The financial year shall be the calendar year.

Article 5

Share Capital, Shares

(1) The share capital of the Company is EUR 25,000.00 (in words: twenty five thousand euros). It is made up of the shares referred to in Para. 2. There is no obligation to make additional contributions.

(2) Of this share capital:

Mr Thorsten Müller has assumed share no. 1 in the nominal amount of EUR 25,000.00.

(3) The share capital contribution shall be made in cash, payable immediately.

Article 6

Company Management, Representatives

(1) The Company has one or several managing directors. If several managing directors are appointed, the Company shall be represented by two managing directors or by one managing director together with an authorised signatory. If only one managing director is appointed, the Company shall be solely represented by this manager.

(2) The shareholders' meeting may grant sole power of representation to all or individual managing directors or exempt all or individual managing directors from the restrictions set out in Sect. 181 of the German Civil Code [BGB], authorising them to represent the Company when concluding legal transactions with themselves or as representatives of a third party.

(3) The rights and duties of the managing directors arise from the law, the Articles of Association, the employment contract and the shareholders' resolutions.

(4) The power of representation of the managing directors shall be unlimited.

Article 7
Annual Financial Statements

The management shall prepare the annual financial statements in accordance with the statutory provisions.

Article 8
Combination, division

Several shares may be combined or divided by shareholders' resolution.

Article 8
Final Clauses

- (1) Insofar as this Agreement does not contain any deviating provisions, the German Limited Liability Company Act [GmbHG] shall apply.
- (2) In the event of individual provisions of this Agreement being or becoming null and void, this shall not affect the validity of the remaining provisions. The relevant provision shall be replaced by an effective provision which most closely approaches the economic intent. The same shall apply in the event of a loophole.

Amendments or the replacement of void provisions of the Articles of Association shall, however, only be made taking Sect. 53 and 54 of the German Limited Liability Company Act [GmbHG] into account.

- (3) The costs of this Agreement and its execution for notarial authentication, entry in the Commercial Register, any permits and legal and tax advice shall be borne by the Company up to a total of EUR 2,500.00.

This is to certify that the above is a true and correct translation of the German document that has been presented to me as a PDF file.

Siegburg, dated 17 January 2019



Nina Straub
Nina Straub

*Certified translator for English and French,
admitted to and authorized by the Saarland Regional Court and notaries*

A handwritten signature in blue ink, consisting of several stylized, overlapping loops and lines.

Gesellschaftsvertrag

§ 1

Firma, Sitz

- (1) Die Firma der Gesellschaft lautet:

ARTENWERK GmbH.

- (2) Sitz der Gesellschaft ist Seelze.

§ 2

Gegenstand des Unternehmens

- (1) Gegenstand des Unternehmens ist Herstellung von kosmetischen Produkten, der Vertrieb von Maskenbildnerartikeln, das Design, die Gestaltung und die Produktion von Masken und Spezialeffekten, die Erbringung von Dekorationsleistungen und der Figurenbau nebst aller damit im Zusammenhang stehenden Tätigkeiten.
- (2) Die Gesellschaft darf andere Unternehmen gleicher oder ähnlicher Art übernehmen, vertreten und sich an solchen Unternehmen beteiligen und auch Zweigniederlassungen errichten.

§ 3

Beginn und Dauer

- (1) Die Gesellschaft wird auf unbestimmte Zeit abgeschlossen.
- (2) Die Gesellschaft beginnt mit der Eintragung im Handelsregister. Im Innenverhältnis beginnt sie bereits am heutigen Tag.

§ 4

Geschäftsjahr

Das Geschäftsjahr ist das Kalenderjahr.

§ 5

Stammkapital, Geschäftsanteile

- (1) Das Stammkapital der Gesellschaft beträgt € 25.000,00 (in Worten: EURO fünfundzwanzigtausend). Es besteht aus dem in Abs. 2 genannten Geschäftsanteil. Eine Nachschusspflicht besteht nicht.
- (2) Auf dieses Stammkapital hat der Gesellschafter folgenden Geschäftsanteil übernommen:

Herr Thorsten Müller einen Geschäftsanteil Nr. 1 im Nennbetrag von € 25.000,00
- (3) Die Einlage auf das Stammkapital ist in bar zu leisten und sofort fällig.

§ 6

Geschäftsführung, Vertretung

- (1) Die Gesellschaft hat einen oder mehrere Geschäftsführer. Sind mehrere Geschäftsführer bestellt, so wird die Gesellschaft durch jeweils zwei von ihnen oder einen von ihnen in Gemeinschaft mit einem Prokuristen vertreten. Ist nur ein Geschäftsführer vorhanden, so vertritt dieser allein die Gesellschaft.
- (2) Durch Gesellschafterbeschluss kann allen oder einzelnen Geschäftsführern Einzelvertretungsbefugnis und/oder Befreiung von den Beschränkungen des § 181 BGB erteilt werden, so dass diese berechtigt sind, die Gesellschaft bei Rechtsgeschäften mit sich im eigenen Namen oder als Vertreter eines Dritten zu vertreten.
- (3) Rechte und Pflichten der Geschäftsführer ergeben sich aus dem Gesetz, dem Gesellschaftsvertrag, dem Anstellungsvertrag und den Gesellschafterbeschlüssen.
- (4) Die Vertretungsbefugnis der Geschäftsführer ist unbeschränkt.

§ 7

Jahresabschluss

Die Geschäftsführung hat den Jahresabschluss nach den gesetzlichen Vorschriften zu erstellen.

§ 8

Zusammenlegung, Teilung

Mehrere Geschäftsanteile können durch Gesellschafterbeschluss zusammengelegt oder geteilt werden.

§ 9

Schlussbestimmung

- (1) Soweit dieser Vertrag keine abweichenden Regelungen enthält, findet das GmbH-Gesetz Anwendung.
- (2) Sollten einzelne Bestimmungen dieses Vertrages unwirksam sein oder werden, so wird die Rechtswirksamkeit der übrigen Bestimmungen dadurch nicht berührt. Die betreffende Bestimmung ist durch eine wirksame zu ersetzen, die dem angestrebten wirtschaftlichen Zweck möglichst nahe kommt. Das Gleiche gilt beim Vorhandensein einer Lücke.

Änderungen bzw. Ersetzungen nichtiger Bestimmungen des Gesellschaftsvertrages können jedoch nur unter Berücksichtigung der §§ 53 und 54 GmbHG erfolgen.

- (3) Die Kosten dieses Vertrages und seiner Durchführung für notarielle Beurkundung, Eintragung im Handelsregister, eventuelle Genehmigungen und rechtliche und steuerliche Beratung trägt die Gesellschaft bis zu einem Gesamtaufwand von € 2.500,00.

